
ZAPISNIK

Sa2l. sjednice Opdinskog vijeca Opdine Babina Greda odrlane dana27. veljade,

2020. godine u Vije6nici Op6ine sa podetkom u 18,00 sati.

Nazodni: Jakob Veri6, Mato eivi6, Jakob Lidanin, Ivan Katu5i6, SnjeZana Mrkonjid, Josip

Gregorovi6, Marij a Gregorovi6
Nisu nazodni: Dejan Gregi6, Marko Mrkonji6, Vedrana DLoi6, Mirjana Gugi6, Zvonko

Petridevi6 i Ivan Kapovid

Osim vijednika na sjednici nazodni: Josip Krni6, op6inski nadelnik, Tomo Dakovi6, zamj.

opdinskog nadelnika i SaSa Devii, direktor tvrtke ,,Geotermalni izvori"

Zapisni(ar: Kata Le5i6

Predsjednik Op6inskog vije6a Jakob Veri6 pozdravio je nazodne, ustanovio kvorum
tj. konstatirao da je na sjednici nazodno 7 vije6nika te predloZio slijede6i

Dnevni red:

1. Usvajanj e Zapisnlka sa prethodne sjednice Op6inskog vljeta,
2. DonoSenje Statutame odluke o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Babina Greda,

3. Dono5enje Odluke o usvajanju Izvje56a o radu op6inskog nadelnika za prethodno
po lugodi Snj e r azdoblje,

4. Dono5enje Odluke o usvajanju lzvjelcao provedenim aktivnostima u2019. Godini-
Geotermalni izvodi d.o.o.

5.Dono5enje Odluke o prestanku vaLenjaProcjene ugroZenosti stanovni5tva, materijalnih i
kultumih dobara i okoli5a od katastrofa i velikih nesreda Op6ine Babina Greda,

6.DonoSenje Odluke o usvajanju izvijelca o izvr5enju Plana gospodarenja otpadom Op6ine
Babina Greda za20l9. godinu,

T.Dono5enje Odluke o prihva6anju Izvje5taja opdinskog nadelnika o evidentiranju lokacija
odbadenog otpada na podrudju Op6ine Babina Greda za20l9. godinu,

1 , 8.Dono5enje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditeljazapovjeravanje poslova odrLavanja
javne rasvjete na podrudju Op6ine Babina Greda,

g.Dono5enje Odluke o prihva6anju IzvjeSda o stanju zaltite odpoLarau2}l9. g. po Planu
Zaitite odpoLara i tehnolo5kih eksplozij azaOplinuBabina Greda,

1 0.Rj e5avanj e prispj elih predmeta:
a) Sporazum o Sufinanciranju izgradnje gradevine sportske dvorane O.S. ,,Mijat

Stojanovi6" B. Greda,
b)Zahtjev za parcelactj o*- Mij o Petridevi6

PredloZeni dnevni red je jednoglasno usvojen.

Todka 1

Na Zapisnik sa prethodne sjednice Op6inskog vije6a nije bilo primjedbi te je isti usvojen
jednoglasno.



Todka2.
Mato eivi6- ispred Odbora zaStatut i poslovnik obrazloLioje potrebu uskladivanja Statuta sa

izmjenom Zakonao lokalnoj, podrudnoj (regionalnoj) samoupravi kojim se mijenja
nadleZnost upravnih tljelaza obavljanje povjerenih poslova, odgovomost za obavljanje
povjerenih poslova i rje5avanje u upravnim stvarima u prvom stupnju. Isto tako nadzor nad

zakonitosti op6ih akata se ureduje na nadin da dosadaSnja ovlast ureda drLavne uprave
prestaje, a ostaje nadzor u djelokrugu tijela drlavne uprave, svakog u njegovom djelokrugu,
sukladno posebnom zakonu.

Na predloZenu Statutamu odluku o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Babina Greda nije
bilo primjedbi te se konstatira nakon provedenog glasanja da je ista donesena jednoglasno,

odnosno sa 7 glasova,,ZA".

Todka 3.

SnjeZana Mrkonji6 je upitala zaradove na saniranju septidkih jama kod Skole, za5to nisu
postavljene dvije cijevi po 3 tisude litara kako je u projektu, ve6 po 1,5 tisu6u litara i da li je

, Op6ina uplatila cijeli iznos, auzahtjevu je da se sufinancira pola.
e Nadelnik je odgovorio da je upla6eno 50% iznosa kako je dogovoreno, a Sto se tide

postavljenih cijevi nema saznanla kakve su trebale biti jer Opdina nije stranka u postupku te

niti je radove dogovarala, niti ih nadzirala, ve6 smo samo ,,uskodili" sa 50olo sredstava. Ako
neSto nje u redu, nebjeli od odgovorndsti.
Nitko se viSe nije javio zaijed te je na pitanje predsjednika Opdinskog vije6a da li se usvaja
Izvje56e o radu op6inskog nadelnika, nakon provedenog glasanja konstatira se daje isti
usvojen jednoglasno, odnosno sa 7 glasova ,,24".

Todka 4.

SaSa Devi6- direktor tvrtke ,,Geotermalni izvori" istaknuo je da se u zapodetom
projektu"Izrada projektno-tehnidke dokumentacije zaprojekt istraZivanja i eksploatacije
geotermalnog potencij ala" re dogadaju stvari na dnevnoj bazi, aIi ishoden je dokument koji
je prvi dokument u nizu dokumenata koji se moraju ishoditi, ali smo daleko ispred drugih koji
su godinama prije nas zapodeli navedene studije. Dakle, stvari idu svojim tijekom. Studija je
pokazala da imamo istraZno polje izvan granice zemlji5ta koje je u op6inskom vlasniSfi'u,
odnosno dobili smo dozvoluzaistralivanje geotermalne vode na istraZnom prostoru povrSine

, 7,3l{rr2 na vremenski period od 5 godina. Nada se da 6e tvrtka uspjeti realizirati projekt i
prije zakonskog roka.

Jednoglasno , odnosno sa 7 glasova ,,2A" prihvadeno je IzvjeS6e o radu tvrtke ,,Geotermalni
izvori" Babina Greda.

Todka 5.

Odluke o prestanku valenjaProcjene ugroZenosti stanovniStva, materijalnih i
kultumih dobara i okoli5a od katastrofa i velikih nesre6a Op6ine Babina Greda, donesena je

jednoglasno , odnosno sa 7 glasova ,,24".

Todka 6.

Odluka o usvajanju izvije5da o izvr5enju Plana gospodarenja otpadom Op6ine Babina Greda
za20l9. godinu donesena je jednoglasno , odnosno sa 7 glasova ,,2A".



/
Todka 7.

Odluka o prihva6anju Izvje5taja op6inskog nadelnika o evidentiranju lokacija
odbadenog otpada na podrudju Op6ine Babina Greda za20l9. godinu, donesena je
jednoglasno , odnosno sa 7 glasova,,ZA".

Todka 8.

Odluka o odabiru tvrtke ELEKTRO iOP d.o.o. Luparfa,Bana J. Sokdeviia 2 najpovoljnijeg
ponuditelja zapovjeravanje poslova odrLavanja javne rasvjete na podrudju Op6ine Babina
Greda donesena je jednoglasno, odnosno sa 7 glasova,,ZA".

Todka 9.

Odluka o prihvadanju Izvje5da o stanju zaltite odpolarau2}l9. g. po Planu
Zaitite odpoLarui tehnoloskih eksplozijazaOplinuBabina Greda donesena je jednoglasno

odnosno sa 7 glasova,,ZA".
Todka 10.

a) Nadelnik, Josip Krni6 isat rrro;e da je svima ve.poznata situacija sa izgradnjom
' Skolske sportske dvorane te se osr,rrnuo na izostanak opozicije sa sjednice baS kad se

radi o krucijalnim stvarima i odlukama.
Nadalje navodi da po ovom dodatku Sporazuma Opdina bi trebala preuzetivz ona3
miliona kuna jo5 2,3 mil. kuna. Postavlja pitanje da li smo mi na to spremni, s obzirom
da Opiina ima pokrenute i druge aktivnosti,npr. izgradnjavrti6a i dr. Isto tako smatra

da je ovaj dodatak Sporazuma atak na djecu i na mjesto koje ima perspektivu irazxoj,
jer nijedna op6ina nije morala sufinancirati Skolsku dvoranu.

Mato eivi6- smatra da ne odustajemo od prvog sporazuma, odnosno od sufinanciranja
3 mil. kuna, ali sve ostalo nismo u mogu6nosti.

Na pitanje predsjednika Opdinskog vijeda da li su zato da se prihvati prijedlog
Vukovarsko-srijemske Zupanije o potpisivanju II dodatka Sporazuma o sufinanciranju
izgradnje Skolske sportske dvorane u Babinoj Gredi, nakon provedenog glasanja
konstatira se daje ,,2A" bilo 0 glasova, ,, PROTIV" bilo 7 glasova i ,,SUZDRZAN"
0 glasova.

b) Mijo Petridevil- zahtjev zaparcelacijom k.d.br. 661 k.o. Babina Greda.
Mato eivi6 _ predlaie da gosp. Mijo Petridevid svoja pravaostvari sudskim putem, a

da se njegov zahtjev zaparcelaciju odbije.

Nakon provedenog glasanja na prijedlog Mate elvle konstatira se da je odbijen zahtjev
Mije Petridevil za parcelaciju k.d.br. 661, jednoglasno, odnosno sa 7 glasova ,,24" .

Dovr5eno u 19,00 sati.


